

Notulen Coachoverleg via Teams 1 september 2021

Aanwezig: Mariska (CF), Iwan (CF), Silvia (CF), Barry (CF), Richard (CF), Marcel (NVBH), Aad (Oase), Sonja (CF – notulen) Cor (Waterland) Corrie (Pampus)

Afwezig met afmelding: Herma (CF), Marrie (URV), Lars (KZCIJ), Ton (Oase), Marcella (KCR), Wally (KCR)

Opening

Iwan opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Vervolgens neem hij iedereen aan de hand van de presentatie mee door de diverse agendapunten.

Waarom dit overleg ?

- Seizoen 2020/2021

Dat er in 2020 geen seizoen is geweest dat is duidelijk, voor 2021 houdt de CF continu de geldende maatregelen in de gaten om te kijken of er iets kan. Duidelijk is wel geworden dat de 1,5 meter afstand echt een issue is bij het niet kunnen organiseren van toernooien. Dat is wat de CF vindt, maar ook wat terug komt vanuit de TOV's. Iedereen zit met het punt hoe er wordt gehandhaafd dit is per veiligheid regio verschillend. Kijken we dat naar wat nog voor ons ligt in 2021 dan wachten we de persconferentie van 17 september 2021 af en aanpassing van maatregelen die dan 20 september ingaan. Echter met wat daar nu al over gezegd wordt zijn de verwachtingen niet hoog dat er nog iets zal kunnen. Richard en Iwan lichten de verwachting toe. Dat is dat bij evenementen > 50 / 75 personen moet worden gecontroleerd op het hebben van een negatieve coronatest of een volledige vaccinatie. Verenigingen zullen daar een controle op moeten doen, maar dat mag dan ook weer niet door iedereen.

Iwan benadrukt dat we afhankelijk zijn, maar dat we wel proberen iets te doen. Is het geen wedstrijd, dan iets van een gezamenlijke training o.i.d.

Marcel vraagt waarom het bij andere disciplines (agility, schapendrijven) dan wel kan. De CF geeft aan dat het verschil erin zit dat dat individuele hondensporten zijn en dat die wedstrijden worden georganiseerd in tijd slots. Mensen komen, lopen hun rondjes, en gaan weer weg. Zo is een flyballtoernooi al niet in te richten, maar wat het nog lastiger maakt is dat je te maken hebt met team, coach, ballenlader ect. Die ook vaak nog hun hele familie meenemen.

- Acties Commissie Flyball

Iwan licht de werkwijze van de CF toe, die overigens sinds eind januari uit 7 personen bestaat. Deze personen nemen alle deel in of zijn verantwoordelijk voor een werkgroep. De taken die gedaan worden die worden verdeeld over die werkgroepen. Het verantwoordelijke Commissielid koppelt terug naar de CF. Daarnaast nemen Mariska en Richard namens de CF zitting in de Sportraad van de Raad van Beheer. Dit is een groep waarin alle sporten vertegenwoordigd zijn.

Iwan licht nog even de structuur van de CF toe, ook met hoe de verantwoordelijkheden liggen vanuit de werkgroepen richting de CF maar ook vanuit de CF richting de Raad.

Silvia licht de uitkomsten van de enquête nog toe die vorig jaar is gehouden.

- **Acties Werkgroepen**

Werkgroep Opleidingen: Deze werkgroep is bezig met het herschrijven van het opleidingsboek voor flyballinstructeur. Dit wordt een gecombineerd boek voor zowel de NL-bak als de FCI-box. Mariska geeft aan dat de opleiding erg leuk wordt. Ook een aanrader om te volgen al heb je de 'oude' opleiding al gedaan.

Werkgroep Promotieteam: Voor het promotieteam is het rustig, ligt grotendeels stil zo lang er geen grotere evenementen zijn zoals een Animal Event of Besthe Hondendag. Af en toe komt er een vraag voor een workshop, maar ook dat is met de geldende Coronamaatregelen best lastig. Wel is recent voor het eerst een gecombineerde workshop NL-bak / FCI-box gegeven en dat is heel goed gegaan, maar ook heel positief ontvangen.

Werkgroep Officials: Zo lang er geen wedstrijden zijn ligt deze werkgroep stil.

Werkgroep Secretariaat: idem maar wordt wel gekeken naar de mogelijkheden die de raad als pilot nu heeft bij agility wedstrijden qua inschrijven, betaling naar TOV ect. Dit zou qua administratie een stuk verplichting geven.

Werkgroep FCI Flyball: Deze werkgroep is zeer actief bezig. En dat is ook logisch omdat e.e.a. nog in het geheel van de grond moet komen. Vanuit een inventarisatie is gebleken dat er een aantal verenigingen interesse hebben getoond voor de FCI-box, maar er zijn op dit moment slechts 2 verenigingen die ook wedstrijden lopen. Binnenkort is er vanuit deze werkgroep een ZOOM-sessie met geïnteresseerde verenigingen om de wensen / mogelijkheden te bespreken.

De CF wil bij deze werkgroep ook nog benadrukken dat deze werkgroep een tijdelijke werkgroep is tot het draait. Dan gaat men meedraaien in de andere werkgroepen en zullen daar onderverdelingen komen in NL-bak en FCI-box. Dus op dit moment hoort men heel veel over FCI flyball, maar dat komt doordat men nog bezig is het op poten te zetten. De NL-bak 'draait', alleen daar kan nu gewoon niet zoveel mee.

- **Seizoen 2022**

Vooralsnog gaan we ervan uit dat seizoen 2022 weer een normaal seizoen wordt. We zullen echter ten alle tijden rekening moeten houden met al dan niet geldende maatregelen, dus niks is zeker.

Ingekomen punten coaches ?

Vraag van Marcel: Als de maatregelen versoepeld worden, kan het toernooi dat op 19 september gehouden zou worden dan naar 26 september ?

Gezien hetgeen al besproken is, zal dat niet gaan lukken. Het wordt te kort dag voor verenigingen. Er moet voor verenigingen toestemming zijn van de veiligheidsregio's. We weten nog niet welke maatregelen blijven of er voor in de plaats komen. Daarnaast moet het ook nog kostendekkend zijn voor verenigingen. Iedereen wil graag, maar zijn gebonden.

Vraag van Ton: Als de 1,5 weer mag, is het wel haalbaar voor TOV om nog iets te organiseren.

Nee, blijkt eigenlijk al uit bovenstaande. Daarnaast worden we ingehaald door de tijd. Zowel de velden van AKC Waterland als KC Gorinchem lenen zich niet voor een toernooi in oktober. Dan is het risico op een glad veld te groot.

W.v.t.t.k.

Voor wat betreft communicatie gaat de voorkeur uit naar mail en facebook. Aad spreekt zijn complimenten uit voor dit overleg.

Sonja licht toe waarom we berichten plaatsen in de Raadar. Dat is niet zo zeer om flyballers / coaches te bereiken, maar meer nog om de Raad te laten zien dat we bezig zijn met van alles en nog wat.

Barry : gaat op een wedstrijd in België kijken om te zien hoe zij e.e.a. aanpakken rondom wedstrijden.

Mariska: we zijn bezig met 2 nieuwe tijdwaarnemingen. Zodra deze klaar zijn moeten we zien wat de mogelijkheden zijn qua ophalen.

Mariska vraagt aan Aad en Marcel wat zij nog verwachten / zouden willen dit jaar. En als we iets zouden kunnen organiseren, is hier behoefte aan als het alleen om lopers gaat.

Aad: Bij de Oase verwachten we eigenlijk niets meer, we wachten op 2022. Iets organiseren in 2021 voor alleen lopers, Aad denkt van niet.

Marcel: Ja, bij de NVBH zou er ook interesse zijn voor 'iets' alleen voor lopers.

Silvia vraagt of er nog andere behoeften zijn.

Aad: Nee, we wachten af en we trainen af en toe met de tijdwaarneming.

Marcel: We wachten tot er iets georganiseerd wordt. Misschien bij NVBH iets met andere teams uitnodigen, maar dan eerst uitzoeken wat er kan / mag. In ieder geval willen Jos en Lars dat ook wel.

Hierna sluiten we af. Het was prettig om elkaar weer te zien / spreken. Ging uitstekend op deze manier, dus zeker voor herhaling vatbaar.